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”På samråd afholdt den 4. november om færdigpakket mad til de ældre (jf. SOU 

alm. del – samrådsspørgsmål B) nævnte ministeren, at han som opfølgning på 

problemstillingen ville tage kontakt til KL. Hvilke andre løsninger kan ministeren 

foreslå, f.eks. hvis KL ikke har mulighed for at rette op på problemet?” 

 

 

 

Som jeg nævnte på samrådet den 4. november, vil jeg tage en snak med KL om 

færdigpakket mad til ældre. Desuden vil jeg gerne opfordre til, som jeg også 

gjorde det på samrådet, at vi som folketingsmedlemmerne tager en god snak 

med vores lokale partikolleger om deres prioriteringer på ældreområdet, herun-

der mad til ældre.  

 

Endelig har vi jo i den netop indgående satspuljeaftale for 2015 afsat 11 mio. kr. 

til en pulje til at udvikle og forbedre rammerne om det gode måltid til ældre, 

som modtager madservice enten i hjemmeplejen eller på plejehjem. Formålet 

med puljen er, at de ældre skal se frem til dagens måltider som en positiv og 

stimulerende oplevelse, der gavner både appetitten og livskvaliteten. 
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